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Abstract (en)
[origin: ES8300450A1] The appliance for wax depilation especially of the face comprises a magazine for receiving a block of wax, a tubular duct
extending between the magazine and a nozzle having an external opening located at the tip of the outer casing of the appliance. The nozzle is
intended to be moved to a point at which it is held in close proximity to the user's skin. A heater adjacent to the duct melts the wax which is engaged
within the duct. A carriage for receiving the block of wax within the appliance is intended to be pushed by hand towards the duct by means of an
external thumb control button.

Abstract (fr)
L'appareil pour épiler à la cire, notamment pour le visage comprend un magasin (2) destiné à recevoir un bloc de cire (3), un conduit tubulaire (4)
s'étendant entre ce magasin (2) et une buse (5) débouchant à l'extérieur de l'appareil et destinée à être approchée de la peau de l'utilisateur, et des
moyens de chauffage (7) adjacents au conduit (4) pour faire fondre la cire (3) engagée dans ce conduit. Il comprend en outre un chariot (6) destiné
à recevoir le bloc de cire (3), ce chariot étant déplaçable manuellement dans la direction du conduit (4). A l'entrée du conduit (4) est disposé un
moyen de retenue empêchant le bloc de cire (3) de sortir de ce conduit. Utilisation: notamment pour épiler le visage.
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